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                      PROTOKOLL

Protokoll för vid älgskötselområdets årsmöte den 15 april 2024.

Plats.  Prästgårdslunden Bitterna

1. Mötet öppnades av sittande ordförande Bengt Ståhl

2. Till mötesfunktionärer valdes
     ordförande Bengt Ståhl
     sekreterare Henrik Lundblad
     justerare Ingemar Johansson, Roger Ståhl

3. Röstlängden justerades. Totalt 20 röster

4. Mötet ansåg att kallelsen annonserats i rätt tid

5. Den förelagda dagordningen godkändes

6. Styrelsens verksamhet- och förvaltningsrapport lästes upp

7. Revisorerna rapport presenterades

8. Resultat och balansräkning godkändes

9. Beslutades om ansvarsfrihet för den avgående styrelsen

10. Val av ordförande för styrelsen och älgskötselområdet för ett år
      Bengt Ståhl valdes

11.Val av övriga ledamöter till styrelsen
      Omval av Hasse Bäck, Håkan Igelström och Per Damsgaard för två år
      Mattias Hansson , Henrik Lundblad och Björn Sandberg har ett år kvar

12. Val av två revisorer för ett år. J-O Brorsson och Peter Kyhlen

13. Val av valberedning Björn Lundmark och Tommy Löfgren                    

14. Inga förändringar av ingående jaktlag



15. Inga nya jaktlag är aktuella                                                                        2/2

16. Hanna Ståhl tar fram förslag på älgskötselplan. Målet är 7,5 älgar/1000 ha
      Beslut om fortsatt kalvjakt på ett år med möjlighet till förlängning.
      Beslut om att flytta fram älgjakten till lördag den 19 oktober 2024.

17. Inga förändrade regler i stadgarna under § 8

18. Noterades att spillningsinventering och älgobs är ett måste

19. Det fanns inga inkomna motioner

20 . Övriga frågor. Inga

21.  Sittande, tillika nyvald ordförande, Bengt Ståhl avslutade mötet.

Bitterna den 15 april 2024

Bengt Ståhl/ordförande  

Ingemar Johansson/justerare                 Roger Ståhl/justerare

     


